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Tisková zpráva č. 48, ze dne 6. 11. 2023 

1/ Plánujete či jste již zrealizovali zvýšení cen za svoz odpadu – pokud ano, z kolika na kolik? Co je tím 

důvodem?  

2/ Plánujete či jste už letos realizovali zvýšení ceny jízdného v MHD či parkovné? Opět z jakého 

důvodu?  

3/ Plánujete změnit ceny nějakých dalších služeb či nájemného v městských bytech?  

4/ Plánujete letos nebo na příští rok nějaké změny v oblasti energetiky? Zdražení energií, výměnu 

dodavatele, úsporná opatření…? 

 

1/ Od 1. 1. 2021 je na základě nové OZV schválené zastupitelstvem města v prosinci roku 2020 svoz 

odpadu pro strakonické domácnosti zdarma. Upuštěním od platby poplatku za svoz TKO tak město 

občanům šetří finanční náklady. Tato služba je plně hrazena z rozpočtu města a slouží tak naprosto 

bez rozdílu každému obyvateli Strakonic. Ani přes všeobecně rostoucí ceny se v tuto chvíli změna 

neplánuje.  

2/ Obyvatelé, ale i návštěvníci se v rámci MHD budou i nadále pohybovat po městě zdarma. Ani v této 

oblasti se změny neplánují a k setrvání v tomto režimu vede myšlenka sociální odpovědnosti vůči 

lidem, ale i redukce tzv. mama-taxi.  

„Chystá se změna v parkovacím systému města. Budeme přecházet na plně digitální parkovací 

automaty. Ty jsou již nainstalovány na čtyřech parkovištích a v následujících letech budou přibývat 

další. V souvislosti s chystanou modernizací není zvýšení parkovného vyloučeno“, sdělil starosta města 

Břetislav Hrdlička.   

3/ Podle toho, jak se bude nadále vyvíjet situace kolem inflace a cen energií, bude radnice postupovat 

i v otázce zvyšování měsíčních záloh za tyto energie u městských bytů i nebytových prostor. 

Uplatňování inflační doložky u pronájmů se řeší vždy na počátku kalendářního roku, takže tato jednání 

o případném navyšování nájmů a pronájmů nás teprve čekají.  

4/ Město soutěží cenu energie na burze. Oproti loňskému rok dojde k mírnému nárůstu ceny elektrické 

energie. I přesto, že se zaměstnancům majetkového odboru povedlo vysoutěžit přijatelnou cenu 

energie, se město snaží realizovat úsporná opatření, mezi které například patří výměna veřejného 

osvětlení za LED technologie. V letošním roce jsme vyměnili 193 světelných bodů v sedmnácti ulicích 

města. Úspory se hledají i ve využití dotačních programů, kde město čerpá finanční podporu právě na 

výměny lamp veřejného osvětlení.   

Co se týče zvyšování cen energií pro koncového klienta, tedy pro obyvatele města, jde o záležitost 

jednotlivých dodavatelů energií, které město neovlivní (smlouvy si uzavírají klienti městských 

nájemních bytů sami bez vlivu města). Kvůli tomu může docházet ke zvýšení nákladů na bydlení.  

   

Ing. Markéta Bučoková, PR 
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